
1 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 27.04.2023 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
Prítomní: 
Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró  

 PaedDr. Peter Černý, PhD. 

 Ing. Zoltán Kővágó 

 Ing. Augustín Popluhár 

 JUDr. Peter Zelinka 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 
Ospravedlnený: MUDr. Ervin Chomča 
 
Program: 
1) Zahájenie 
2) Žiadosť o predĺženie nájmu k  NP na ul. Vajanského 909, Galanta/Arpád Csóka 

Minipresso 
3) Žiadosť o predĺženie nájmu k  NP na ul. Hlavná 945, Galanta/ARENA GALANTA 

s.r.o. 
4) Žiadosť spoločnosti Pierre Baguette s.r.o. o umiestnenie 3 ks vendingových automatov 

v priestoroch Mestského kultúrneho strediska  
5) Návrhy na uzatvorenie nájomných zmlúv:  

 Nájomná zmluva uzatvorená medzi SŠZ a Tenisovým klubom Slovan Galanta 
 Nájomná zmluva uzatvorená medzi SŠZ a Mariánom Šinkovičom 

6) Výročné správy za rok 2022 
a) MSKS 
b) SŠZ 
c) TSMG 

7) Záverečný účet mesta a výročná správa mesta Galanta za rok 2022 
8) Informatívna správa - prehľad čerpania finančných prostriedkov - reprezentačné za rok 

2022 a pracovné cesty za rok 2022 
9) Návrh na II. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2023 
10) Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta na rok 2023 
11) Organizačno-technická príprava XXXVII. ročníka Galantských trhov 2023, návrh 

poplatkov za prenájom predajných zariadení a príslušenstva počas konania Galantských 
trhov, návrh rozpočtu 

12) Návrh zásad na poskytnutie zľavy z nájomného v nebytových priestoroch na ul. Hlavnej 
a ul. Vajanského v Galante pre rok 2023 

13) Plán investičnej výstavby mesta Galanta na obdobie 2023-2026 
14) Vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť za obdobie od 

01.01.2023 – 31.03.2023 – informatívna správa 
15) Žiadosť o uzatvorenie zmluvy za účelom vybudovania nových parkovacích 

miest/RES2ENERGY 
16) Žiadosť o prevod pozemkov vo vlastníctve SR v správe Slovenského pozemkového 

fondu 
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17) Žiadosť o zámenu pozemkov/Vajdíková, JUDr. Wolf 
18) Usporiadanie vzájomných vzťahov medzi Mestom Galanta a spoločnosťou PH Galanta 

s.r.o. 
19) Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta/GreenWay Infrastructure 

s.r.o. 
20) Žiadosť o stanovisko k zmluve o združení 
21) Rôzne 
22) Záver 
 
K bodu č. 1: 

 
Zasadnutie komisie viedol predseda komisie p. Peter Závodský, ktorý privítal všetkých 

prítomných na zasadnutí komisie, oboznámil prítomných s programom rokovania a zahájil 
rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Peter Kolek– primátor mesta,. Ing. 
Ján Poľakovský– prednosta úradu, Ing. Juraj Srnka, PhD. – vedúci finančného a majetkového 
oddelenia, JUDr. Miriam Šablatúrová LL.M. – vedúca odd. právneho a verejného 
obstarávania, Mgr. Daniela Amrichová – vedúca oddelenia komunálnych služieb a životného 
prostredia, Ing. Zlatica Vargová – vedúca oddelenia rozvoja, výstavby a spoločného 
stavebného úradu, Mgr. Zuzana Morovičová – vedúca oddelenia všeobecnej a vnútornej 
správy, Eva Vašáková – vedúca referátu investícií a dopravy, Ing. Roman Miklošík – 
informatik, MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór mesta, Andrea Čölleová – poverená 
vedením MsKS, Mgr. Arnold Popluhár a  Anna Novotná - za TsMG,  Štefan Varga - riaditeľ 
SŠZ, Martin Fukas – konateľ spoločnosti Bysprav, spol. s r.o., Ing. Jozef Huber – konateľ 
spoločnosti Galandia spol. s r.o. 
 
 
K bodu č. 2: 
Žiadosť o predĺženie nájmu k  NP na ul. Vajanského 909, Galanta/Arpád Csóka 
Minipresso 

- predkladal: M. Fukas 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie nájmu k nebytovému 
priestoru pre žiadateľa, ročné nájomného odporúča stanoviť vo výške 70 €/m2. 

za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 3: 
Žiadosť o predĺženie nájmu k  NP na ul. Hlavná 945, Galanta/ARENA GALANTA s.r.o. 

- predkladal: M. Fukas 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie nájmu k nebytovému 
priestoru pre žiadateľa v zmysle predloženého návrhu bez pripomienok. 

za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 4: 
Žiadosť spoločnosti Pierre Baguette s.r.o. o umiestnenie 3 ks vendingových automatov 
v priestoroch Mestského kultúrneho strediska  

- predkladala: A. Čölleová 
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Pripomienky: 
JUDr. Zelinka: 
− dotazoval sa, či sa tam môžu poskytovať služby takto napriamo a či je to najvhodnejšia 

ponuka 
P. Závodský: 
− uviedol, že to nie je typický prípad prenájmu nebytového priestoru (kancelárskeho, atď...), 

je to novovzniknutý objekt ako napr. alza box 
Mgr. Biró: 
− uviedol, že je za túto aktivitu, spoločnosť prišla s originálnou myšlienkou, nepovažuje za 

potrebné vypisovať nejaké súťaže, cenové ponuky atď.; nech je to správne z pohľadu 
zákonnosti 

P. Závodský: 
− uviedol, že pokiaľ by to bola služba, ktorá by bola riešená podielom z tržby, tak ide 

o dodatkovú službu - aktivitu MsKS,  
 

Finančná komisia odporúča vyhovieť predloženej žiadosti zo strany MsKS 
s nasledovnými pripomienkami: 

 finančná komisia odporúča predloženie kladného stanovisko oddelenia právneho 
a verejného obstarávania 

 finančná komisia odporúča zabezpečenie všetkých nevyhnutných procesov k ohláseniu 
drobnej stavby 

 finančná komisia odporúča zabezpečenie výnosov z podielu na tržbe v prospech MsKS 
 finančná komisia odporúča, aby všetky inštalačné a prevádzkové náklady boli 

zabezpečené na náklady žiadateľa 
za návrh: 6 členov komisie 

 
 
K bodu č. 5: 
Návrhy na uzatvorenie nájomných zmlúv:  

 Nájomná zmluva uzatvorená medzi SŠZ a Tenisovým klubom Slovan Galanta 
 Nájomná zmluva uzatvorená medzi SŠZ a Mariánom Šinkovičom 

– predkladal p. Varga 
 
Pripomienky: 
Mgr. Biró: 
− dal do pozornosti stanovisko komisie obchodu, ktorá odporúča schváliť materiál; a 

nakoľko ide o športovú aktivitu, tak by mala byť najnižšia možná suma podľa VZN 
− uviedol, že tenisti sa aj starajú o tie kurty 
− do budúcna doporučuje zmeniť VZN ohľadom športovísk – aby mali inú cenu; šport a 

športoviská sú na vysokej úrovni 
P. Závodský: 
− odporúča, aby boli nájomné zmluvy predložené až po novoschválenom VZN, je potrebné 

upraviť VZN so stanovením ceny pre verejnoprospešné organizácie 
JUDr. Zelinka: 
− dotazoval sa, či nemôže byť predĺženie nájmu na aktuálne pomery alebo použitie 

osobitného zreteľa; je toho názoru, že to treba spraviť čo najvýhodnejšie 
Ing. Kővágó: 
- uviedol, že nemôže byť pokračovanie nájmu, zmluva bola svojho času na rok; musia byť 

uzatvorené nové zmluvy v zmysle nového VZN 
JUDr. Zelinka: 
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- uviedol, že v niektorých prípadoch sa môžu zmluvy automaticky predlžovať 
JUDr. Šablatúrová, LL.M.: 
− dodala, že predchádzajúce zmluvy boli robené ako nájomná a podnájomná zmluva, 

vzhľadom na to, že sa usporiadajú vzťahy, tak budú nové nájomné zmluvy -zúčastnené 
strany majú záujem usporiadať si vzájomné vzťahy 

 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nových nájomných zmlúv. 
Finančná komisia odporúča, aby boli návrhy nových  nájomných zmlúv predložené 

na zasadnutie finančnej komisie opätovne po úprave VZN o hospodárení a nakladaní 
s majetkom mesta, ktoré upraví vzťahy medzi mestom, občianskymi, politickými 
a ostatnými organizáciami, ktoré by mali mať zvýhodnené nájomné. Finančná komisia 
odporúča materiál predložiť na zasadnutie MsZ až po stanovení nájomného finančnou 
komisiou. 

za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 6: 
Výročné správy za rok 2022 

a) MSKS - predkladala A. Čölleová 
b) SŠZ – predkladal p. Varga 
c) TSMG – predkladal Mgr. Popluhár 

 
Pripomienky: 
Ing. Popluhár: 
− dal do pozornosti, že plnenie výdavkov by nemalo byť vyššie ako 100%, niektoré 

výdavkové položky sú prekročené 
 
a) MSKS: 

Finančná komisia výročnú správu MSKS za rok 2022 berie na vedomie a odporúča 
MsZ schváliť predloženú výročnú správu bez pripomienok.  

 
b) SŠZ: 

Finančná komisia výročnú správu SŠZ za rok 2022 berie na vedomie a odporúča 
MsZ schváliť predloženú výročnú správu bez pripomienok.  
 
c) TSMG: 

Finančná komisia výročnú správu TSMG za rok 2022 berie na vedomie a odporúča 
MsZ schváliť predloženú výročnú správu bez pripomienok.  

 
Finančná komisia upozorňuje riaditeľov príspevkových a rozpočtových organizácií, 

že nie je prípustné prekračovať rozpočtovanú čiastku výdavkov (na úrovni najvyššieho 
syntetického účtu). V prípade, ak sa tak stane je potrebné predložiť návrh na úpravu 
rozpočtu. 

za návrh: 6 členov komisie 
 

 

K bodu č. 7: 
Záverečný účet mesta a výročná správa mesta Galanta za rok 2022 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
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Pripomienky: 
P. Závodský: 
− informoval členov komisie, že požiadal Ing. Srnku, aby pripravil zoznam investícií, ktoré 

nemajú krytie - niektoré budú vyhlásené za zmarené, lebo nie je už možné ich zrealizovať 
alebo sa nedajú zaradiť na majetkové karty; požiadal o zaslanie inventarizácie účtu 042 
všetkým poslancom 

Ing. Popluhár: 
− poukázal na to, že aj v tomto materiáli sú prekročené výdavky 
Ing. Srnka, PhD.: 
− k uvedenému uviedol, že výdavky boli prekročené ale z titulu, že to boli cudzie zdroje 

krytia zo štátneho rozpočtu (napr. voľby, referendum) 
− ak je to potrebné tak vie doplniť podklad pre finančnú komisiu, aby bolo vidieť, či ide 

o vlastné alebo cudzie zdroje 
 
Finančná komisia predložený záverečný účet mesta s výročnou správou za rok 2022 

vrátane rozpočtových organizácií (DD Patria a školských zariadení) a návrh na 
usporiadanie výsledku hospodárenia berie na vedomie a odporúča predložiť MsZ na 
schválenie.  

Finančná komisia upozorňuje, že nie je prípustné prekračovať rozpočtovanú 
čiastku výdavkov (na úrovni najvyššieho syntetického účtu). V prípade, ak sa tak stane je 
potrebné predložiť návrh na úpravu rozpočtu. 

Finančná komisia odporúča, aby viceprimátor a vedúci finančného a majetkového 
oddelenia prehodnotili obsahovú stránku rozpočtu pre členov finančnej komisie, aby bola 
zrejmá deľba vlastných a cudzích zdrojov na krytie výdavkovej časti rozpočtu. 

 
za návrh: 6 členov komisie 

 
 
K bodu č. 8: 
Informatívna správa - prehľad čerpania finančných prostriedkov - reprezentačné za rok 
2022 a pracovné cesty za rok 2022 

- predkladala: Mgr. Morovičová 
 
Finančná komisia predloženú informatívnu správu na vedomie a žiada, aby pod 

každým materiálom, ktorý je predložený na rokovanie komisie bol podpísaný spracovateľ. 
za návrh: 5 členov komisie 

 
 
K bodu č. 9: 
Návrh na II. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2023 

- predkladal: Mgr. Popluhár 
 

Finančná komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie návrh na II. úpravu 
rozpočtu TSMG na rok 2023 bez pripomienok. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
 
K bodu č. 10: 
Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta na rok 2023 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
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Pripomienky: 
Ing. Srnka, PhD.: 
− v úvode uviedol, že bol predložený na stôl aktualizovaný materiál po stretnutí s konateľom 

Galandie; touto úpravou rozpočtu je požiadavka Galandie zapracovaná a Galandia by mala 
byť vydostená do konca roka 2023 

P. Závodský: 
− odporúča upustiť od platenia nájomného Galandiou, a upraviť uznesením nájomné pre TC 

Galandia tak, ako to bolo doposiaľ za 1 € ročne 
− v predloženom rozpočte Galandie je plánovaná aj rezerva 20.000 €; po ukončení letnej 

sezóny odporúča prehodnotenie plánu cash flow na rok 2023 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom predpokladaných tržieb Galandie vyčíslených v rozpočte - či sa dajú 

očakávať aj vyššie tržby 
Ing. Huber: 
− bude sa snažiť aby to bolo viac, ale nevie aká bude situácia a kúpyschopnosť služieb, 

k predloženému plánu uviedol, že aktuálny rok je naplánovaný reálne 
Ing. Popluhár: 
− dotazoval sa, aký bol príjem za vstupné v mesiacoch júl- august 2022, rád by videl nejakú 

porovnateľnú líniu 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa, či sú v predloženom materiáli už vrátené finančné prostriedky, ktoré boli 

rozpočtovým opatrením presunuté do Galandie 
Ing. Srnka, PhD.: 
− uviedol, že to bude upravené v rozpočte v júni 2023, z dôvodu krytia zdrojov v rozpočte 
 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na III. úpravu 
rozpočtu mesta na rok 2023 s nasledovnými pripomienkami:  

 finančná komisia odporúča upustiť od platenia nájomného spoločnosťou Galandia, 
s.r.o. a aby MsZ uznesením upravilo nájomné a to vo výške 1€/rok na dobu neurčitú 

 finančná komisia odporúča, aby prišlo k prehodnoteniu plánu cash flow na rok 
2023 po ukončení letnej sezóny 

 finančná komisia žiada do konania MsZ predložiť tržby zo vstupného za rok 2022, 
pokiaľ bola  Galandia otvorená 

 finančná komisia upozorňuje na nevyhnutnú potrebu vrátiť v rozpočte zdroje 
krytia, ktoré boli použité na dočasnú potrebu v Galandii a to najneskôr do 06/2023 

 finančná komisia odporúča zapracovať do rozpočtu presun finančných prostriedkov 
vo výške 4.000 € na kapitole 05.6.0 na zvýšenie výdavkov na dotácie v oblasti 
životného prostredia. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
 
 
K bodu č. 11: 
Organizačno-technická príprava XXXVII. ročníka Galantských trhov 2023, návrh 
poplatkov za prenájom predajných zariadení a príslušenstva počas konania 
Galantských trhov, návrh rozpočtu 

- predkladala: Mgr. Amrichová 
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Pripomienky: 
P. Závodský: 
− ohľadom vstupného dal do pozornosti možnosť, aby deti do určitého veku mohli mať 

vstup bezplatne 
Mgr. Amrichová: 
− k uvedenému predložila pripomienku, že idú napĺňať kapacitu, kde majú limitovaný počet 

návštevníkov 
primátor: 
− uviedol, že na program na amfiteátri nechodilo toľko detí; väčšinou išlo o staršie deti a tie 

si platili vstupné 
Ing. Popluhár: 
− uviedol, že by nebolo zlé do budúcna zvážiť možnosť urobiť anketu na jeden deň pre ľudí, 

aby si vybrali z navrhovaných kapiel/programu 
primátor: 
− k uvedenému uviedol, že program je potrebné kreovať včas; taktiež uviedol, že v minulosti 

sa to už robilo a nemalo to nejaký veľký úspech ale po skončení trhov sa môže spustiť 
anketa, koho by ľudia chceli na nasledujúcich trhoch 

PaedDr. Černý, PhD.: 
− nepovažuje za potrebné robiť takéto ankety, dotazoval sa, či niekto pozná také mesto, kde 

by dávali takéto možnosti 
 

Finančná komisia odporúča predložiť materiál MsZ na schválenie v spracovanom 
znení s pripomienkou, aby mali deti do 6 rokov s trvalým pobytom na území mesta Galanta 
bezplatný vstup. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
 
 
K bodu č. 12: 
Návrh zásad na poskytnutie zľavy z nájomného v nebytových priestoroch na ul. 
Hlavnej a ul. Vajanského v Galante pre rok 2023 

- predkladala: Mgr. Amrichová 
 
Pripomienky: 
JUDr. Zelinka: 
− dotazoval sa, prečo sa majú poskytovať zľavy len na nebytové priestory v správe 

spoločnosti Bysprav, aj MsKS prenajíma priestory – aj oni majú infláciu 
− podotkol, že podnikatelia tú infláciu pretavia do cien; očakával by nejaký benefit pre 

občanov 
P. Závodský: 
− uviedol, že v zásade sa jedná o úľavy na nájomnom, bez ohľadu na to, kto je správcom 

mestského majetku  
Ing. Popluhára: 
− dal do pozornosti možnosť riešiť poskytnutie zľavy z nájomného v rámci VZN 

o hospodárení a nakladaní s majetkom mesta 
P. Závodský: 
− uviedol, že sa stotožňuje s návrhom Ing. Popluhára 
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Materiál bol predsedom finančnej komisie stiahnutý zo zasadnutia. Finančná 
komisia odporúča poskytnutie zľavy z nájomného za nebytové priestory vo vlastníctve 
mesta Galanta zapracovať do VZN o hospodárení a nakladaní s majetkom mesta. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
K bodu č. 13: 
Plán investičnej výstavby mesta Galanta na obdobie 2023-2026 

- predkladala: Ing. Vargová 
 

Finančná komisia berie predložený materiál na vedomie. 
za návrh: 5 členov komisie 

 
K bodu č. 14: 
Vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť za obdobie od 
01.01.2023 – 31.03.2023 – informatívna správa 

- predkladala: Ing. Vargová 
 

Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu na vedomie. 
za návrh: 5 členov komisie 

 
 
K bodu č. 15:  
Žiadosť o uzatvorenie zmluvy za účelom vybudovania nových parkovacích 
miest/RES2ENERGY 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 
Pripomienky: 
Ing. Kővágó: 
− informoval členov komisie o nesúhlasnom stanovisku komisie investičnej výstavby 
− uviedol, že dočasne vytvorené parkovacie miesta nemôžu byť použité pri stavebnom 

konaní ako zdôvodnenie vytvorenia parkovacích miest 
primátor: 
− uviedol, spoločnosť by rada vybudovala parkovacie miesta na inom mieste, lebo v danej 

lokalite to nie je možné 
− bol by rád, keby tam zámer spoločnosti bol realizovaný 
Ing. Popluhár: 
− poukázal na to, že už sa budovali parkovacie miesta pri Jednote, aby mohli mať stavebné 

konania ukončené  
JUDr. Zelinka: 
− uviedol, že dočasné parkovacie miesta nemôžu byť, mali by mať stále parkovanie 
primátor: 
− dotazoval sa, či sa to nedá riešiť zložením finančnej čiastky na vybudovanie 9 parkovacích 

miest, mesto finančné prostriedky využije na budovanie parkovacích miest 
Ing. Poľakovský: 
− uviedol, že v minulosti už boli takéto prípady; je potrebné ich zaviazať zložením finančnej 
čiastky na vybudovanie 9 parkovacích miest a mesto vybuduje parkoviská v lokalitách, 
kde absentujú 

PaedDr. Černý, PhD.: 
− stotožňuje sa s odznelým návrhom 
Ing. Kővágó: 
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− je potrebné na to nastaviť mechanizmus 
MVDr. Pallya: 
− uviedol, že návrh Ing. Poľakovského je schodný 
 
 Finančná komisia odporúča k predloženému materiálu alternatívne riešenie, aby 
žiadateľ podľa pokynov mesta na nevyhnutný počet parkovacích miest zložil finančný 
príspevok a mesto podľa vlastného uváženia vybuduje tento počet parkovacích miest.  

za návrh: 5 členov komisie 
 
 
K bodu č. 16:  
Žiadosť o prevod pozemkov vo vlastníctve SR v správe Slovenského pozemkového fondu 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť prevod pozemkov, avšak navrhuje 
nastaviť splatnosť kúpnej ceny až potom ako bude tento výdavok zapracovaný do rozpočtu 
mesta s adekvátnym krytím. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
K bodu č. 17:  
Žiadosť o zámenu pozemkov/Vajdíková, JUDr. Wolf 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 
Pripomienky: 
JUDr. Zelinka: 
− uviedol, že tam parkuje polícia cez deň a v noci to využívajú občania 
− dotazoval sa, že načo mestu bude pozemok pod činžiakom 
P. Závodský: 
− uviedol, že vlastníci bytov by si pozemok pod činžiakom odkúpili 
Ing. Kővágó: 
− informoval členov komisie o  stanovisku komisie investičnej výstavby 
− nestotožňuje sa s cenou 107 €/m2, v centre je vyššia cena 
P. Závodský: 
− uviedol, že oba pozemky sú v centre 
 

Finančná komisia odporúča MsZ vyhovieť žiadosti o zámenu pozemkov a  
stotožňuje sa so stanoviskom komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku. 

za návrh: 4 členovia komisie 
zdržal sa: 1 člen komisie 

 
K bodu č. 18: 
Usporiadanie vzájomných vzťahov medzi Mestom Galanta a spoločnosťou PH Galanta 
s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na usporiadanie 
vzájomných vzťahov bez pripomienok. 

za návrh: 4 členovia komisie 
zdržal sa: 1 člen komisie 



10 

K bodu č. 19: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta/GreenWay Infrastructure 
s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie vecného bremena 
na pozemku vo vlastníctve mesta Galanta za účelom uloženia a užívania NN prípojky. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 1 k Zásadám 
zriadenia vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta alebo znaleckým 
posudkom. 

za návrh: 4 členovia komisie 
zdržal sa: 1 člen komisie 

 
 
K bodu č. 20: 
Žiadosť o stanovisko k zmluve o združení 

- predkladala: JUDr. Šablatúrová LL.M. 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť uzatvorenie zmluvy o združení bez 
pripomienok. 

za návrh: 5 členov komisie 
 
Rôzne: 
primátor: 
− informoval členov komisie o tom, že bol nominovaný do dozornej rady Západoslovenskej 

vodárenskej spoločnosti 
Ing. Kővágó: 
− dotazoval sa ohľadom pozemku, ktorý patrí Galandii s.r.o., či sa to nedá vysporiadať 
MVDr. Pallya: 
− Galandia bola postavená z fondov a počas monitorovacieho obdobia tam nemôže byť tretí 

subjekt, preto bol pozemok vyčlenený a daný do majetku Galandie, po skončení 
monitorovacieho obdobia sa to dá vysporiadať 

JUDr. Zelinka: 
− dal do pozornosti zásady odmeňovania poslancov, neposlancov, redakčnej rady atď.... 
− za december 2022 nebola vyplatená alikvotná čiastka; je potrebné tieto zásady prerobiť 
P. Závodský: 
− uviedol, že už v júli bude vyčerpaný mzdový fond poslancov; je to v pláne - zmeniť zásady 
 

 
Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie a 

ukončil zasadnutie.  
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. Katarína Kluchová 


